## 五路財神「資糧」曼陀羅功德主

聖尊建生活佛會開示:「土地福德正神是所有的神中,觀人最接近的,若要快速的改變命道,求佛、求神皆不合契機時,反而求地神、吉凶禍福可以搬命。」 誠心祝趣,感應最適。本寺將以根本傳承上師聖尊遺生活等所傳授的「五路財神」殊勝密法,為大眾真實生等命道。

【五路財神「資糧」曼陀羅功德主】在聖尊蓮生活的 勝福、五路財神、及六丁六甲神將大法力教令之下、 會得到三福《天福、地福、人福》、俱皆圓湯、全印加持退向。

「五路數神符令」配合「六丁六甲神印鑑」,回行— 切息災、増益、徵受、降伏等獨等祈願,不只是求期 一項・任何祈願皆可誠心祈求期待。

本专會為每一位功德主供奉「五路財神曼院羅」,直 <u>期一年,從農曆2018戊戌年正月</u>润一開始供奉。全 年析求財神殿及五方財神太加持、讓大家的傳施功體 、全部化為清淨的資糧、淨化一切業障、早日修法制

每一位功德主以一個家庭一個地址為限,五路財神 ( 讓每一位報名功德主,都獲得最大的加持與圓滿的 | 禮。

## 5 DIRECTIONAL EARTH GODS PROSPERITY MANDALA SPONSORS

Grand Master Lu once said: [Out of all Gods, the Earth God is

the closest to human kind. Therefore, if you want to change your luck, sometimes praying to the Buddhas and the Gods, the timing may not be right. However, when you pray to the Earth God, good and bad fortune can be reversed.] Praying sincerely can make your wish come true. The Temple will utilize the 5 Directional Earth Gods practice taught by Grand Master Lu to help you change your fortune.

With the blessings from Grand Master Lu, and the 5 Directional Earth Gods, you will receive blessings for the entire year. And it is not just for wealth and prosperity, but all kinds of good

For each [5 Directional Earth Gods Prosperity Mandala Sponsor], the Temple will provide 5 Directional Earth Gods Mandala Tablets to offer to the 5 Directional Earth Gods, for one year, starting on the 1st of 2018 Chinese Lunar Year.

ortune

The Tablets can have one individual name or the name of an entire family, but must be under one address, and is for the livings only.

The merits of offering to the Earth Gods and donating to the temple is immeasurable. Hence, we hope all 5 Directional Earth Gods Prosperity Mandala sponsors will receive great blessings from Grand Master Lu and the 5 Directional Earth Gods, allowing the sponsors to obtain good fortunes throughout.